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Fødselsdager:  Olaf Jørg 9. juli, Ragnar 25. juli (80 !), Line 21. 
august, Svein 28.august. 
 
Program: 

Juli Møtefri i juli    

August Mandag 07 august 
Klubbaften 
3 minutter 

Mandag 14 august 
World affairs 
seminar 
m/våre deltakere 
Nini og Karoline 

Mandag  21 august 
Tall Ships Race  

Mandag 28 august 
Raet nasjonalpark 
Jenny Marie 
Guldbrandsen 

 

 
Kjære Rotaryvenner!  
  

Juni – ord fra Presidenten 

Rotaryåret 2022/23 er på hell, og i dette mitt siste bidrag er 

det tid for noen refleksjoner.  Året har vært begivenhetsrikt 

og fylt med stolthet over alle i klubben.  Juni er en måned 

som er oppkalt etter den romerske gudinnen Juno.  Juni er 

sommermåneden med lange dager.  Juni er aldeles herlig!  

Jeg må tenke på mitt år som president, for en opplevelse.  

Med gode personer i styret og komiteer som fungerer når de 

må, så fikk vår klubb æren av å holde Distriktskonferansen i 

september.  Det ble en suksess!  Vi klarte det!  Vår lille klubb 

gjorde de 3 dagene til en stor fest.  Tusen takk til alle!  Jeg takker for meg som 

President og gir rorkulten til Olaf Jørg.  Jeg ønsker alle en deilig sommer og et flott, 

nytt Rotary-år! 

Hilsen Ellen 

 

                       



Kameratskapsaften 5. juni 2023 
 

President Ellen ledet møtet. Mads hadde gebursdag, og fikk gratulasjoner. 
 
Ole Jacob hadde 3 min, og fortalte om Hangarskipet 
Ford, som besøker landet vårt, det spesielle med dette er 
nemlig at forbrenningsovnene som er levert av Team 
Tec, og dermed er lille Tvedestrand representert i den 
Amerikanske marinen.  
 
Ellen hadde noen tanker om makt, maktmisbruk, 
korrupsjon og mente at Roatrys verdier er viktig, nemlig 
retferd og viste til 4-Spørsmåls-prøven. 
Hun minnet også om at klubben trenger flere 
medlemmer. 
 
Neste møte 12 /6 er det omvisning på den nye 
barneskolen, og Tor Olav Hagestad skal vise oss rundt, 
men han mener det tar litt lenger tid enn vanlig møtetid, 

derfor er frammøte kl. 18.00, og Mads håper på godt fremmøte. 
 
Ut i det blå- komiteen, v/Egil orienterte om opplegget 19 juni. Det blir en liten båttur 
først så ender vi opp hos Hilda Larsen. Fremmøte på Hagefjorden kl 18.30, 
fiskesuppe står på menyen. Kr. 400,00 pr person. Det blir sendt en mail senere. 
Muligheter for parkering hos Leif, men henstiller til kameratkjøring, så det ikke blir 
for mange biler. 
 
Det som var ekstra viktig på dette møtet var valg av kasserer, som mange har ”kvidd 
” seg med, men ikke Kristin Hun tok det på strak hånd, meget sporty og fikk 
akklamasjon. Stor takk til den nye kassereren. 
Fritidsklubben hilser og takker for mobillader stasjonen. 
Helt til slutt tok Sven Inge ordet og delte en gladmelding med oss om sin helse, 
veldig bra. 
 
Fremmøte 71%. 
Referent for Oddvar: Joar 
 

 
 

Rotarymøte 12. juni 2023 
 
Denne mandagen var det omvisning i den nye barneskolen. Guide var Tor Olav 
Hagestad fra Tvedestrand kommune. 
Oppslutningen var meget god og flere av medlemmene hadde både ektefelle og 
venner med. 
 
 



Vi hadde først en liten tur rundt skolen for 
å se på det flotte anlegget som elevene kan 
boltre seg i. Her manglet det ingen ting: 
lekeapparater, trampoliner, sykkelbane, 
fotballbane, løpebane og mye mer. Riktig 
imponerende. Dette området vil også bli 
en samlingsplass for barn og unge utenom 
skoletiden. 
 
Vi ble også imponert av skolebygget, selv 
om alt inventar enda ikke var på plass, det 
skulle det være innen 23. juni. Har plass til 
525 elever og er delt inn i trinnområder og 
rommene var lyse og flotte. 
Lite ganger, det var byttet ut med 
aktivitetsområder. Stor foaje med trapper 
som kunne romme alle skolens elever. 
Imponerende kjøkken, bibliotek og stort 
pauserom for lærerne. Ialt ca 80 vil jobbe 
ved skolen. 
Ingen tvil om at her vil elevene trives.  

 
 

 
Fra det flotte 
ute-området 
rundt skolen. 
Her er det 
meste tenkt 
på. 



 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
       
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Skolekjøkkenet manglet 
tydeligvis ingen ting. 
Elevene blir helt sikkert 
supre kjøkkenskrivere. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 



 
På slutten av møtet (omvisningen) 
henvendte vicepresident Olaf Jørg seg 
til våre to USA-stipendiater Nini 
Thorsen og Karoline Abrahamsen 
som var med på omvisningen. Han 
ønsket dem lykke til med stipendiet 
og god tur til USA 24. – 30. juni 2023 
og seminaret «Climate change: Youth 
take action» i Wisconsin. 
Rotaryklubben er glad for tildelingen 
og stolte av dere, avsluttet Olaf Jørg, 
til applaus fra alle tilstedeværende. 
 
Oddvar 
 
 
 
 
 

 
«Blåturen» mandag 19. juni 2023 
 

22 var med på turen som foregikk i 
strålende sommervær. Vi ble samlet på 
Hagefjordbrygga, derfra gikk turen 
ombord på båten Flink til Sørlandet 
Maritime. et ble en flott tur, der vi alle 
kunne sitte ute på dekk, fra 
Hagefjordbrygga. Vi fulgte leia et stykke, 
gikk mellom Løktene og Askerøya og 
gjennom Håkonsund inn til Lyngør. 
Hjemveien fulgte vi mest leia, men gikk 
også innom Sanden, deretter tilbake til 
start. 
 
Etterpå var det bevertning på restaurant 
Hilda Larsen. Der ble de fleste av oss 
servert nydelig fiskesuppe mens andre 
hadde valgt Borøyrøre på focaccia brød, 
en riktig utsøkt rett. Kan anbefales.  
 
 
 
 



 
 

Praten gikk livlig rundt de fire bordene 
og vi var ikke hjemme i byen igjen før kl 
21.30. 
En meget vellykket tur – og en stor takk 
til arrangementskomiteen med Egil i 
spissen. 
 

Oddvar 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 



 
Rotarymøte 26. juni 2023 
Presidentskifte 
   

Møtet ledet av president Ellen. 
Egil og Sven Inge hadde meldt forfall. 
 
Line kunne fortelle at studentene var kommet vel frem til USA og «grugledet» seg til 
det kommende seminaret. 
Ole fortalte kort om turen til Australia og deltagelsen på årets Convention. Et 
kjempearrangement med 14000 deltagere. 
 

Dette var Ellens siste møte som president 
og hun var stolt over å ha hatt denne 
rollen. Takket også Olaf Jørg som hadde 
vikariert for henne da kun var på reise i 
Spania. Stolt var hun også over den 
innsatsen klubben gjorde da Distrikts-
konferansen ble arrangert sist høst. 
Hun var litt bekymret over antall 
medlemmer og håpet at klubben ville jobbe 
hardt for å forsøke å få nye medlemmer og 
håpet også selv å kunne bidra til dette. 
 
Olaf takket for tilliten og fortalte oss litt om 
sine tanker for det kommende år. 
Medlemsutviklingen stod øverst på listen. 
Han håpet å få minimum 3 nye 
medlemmer i løpet av sitt presidentår og 
samtidig beholde eksisterende 
medlemmer. Ønsket også å øke andelen av 
kvinner i klubben og var åpen for å 
diskutere / vurdere andre og nye strategier 

for å rekruttere nye medlemmer. 
Samtidig var det viktig å søke nye prosjekter for å skape entusiasme og interesse for 
Rotary arbeidet. 
Programmet ble gjennomgått, tror vi har et spennende halvår foran oss.  
To-tre medlemmer meldte seg også til å hjelpe til under Arendals-uka midt i august. 
 
Etterpå ble det hyggelig samvær med masse god ost, kjeks og noe godt i glassene. Da 
gjorde det ingen ting av møte ble litt lengre enn normalt. 
Fremmøte: 73% 
 
Ønsker alle medlemmer en riktig god sommer!! 
 
Oddvar 

 

 



 

 

 
 

Presidenten oppfordrer til å komme til Rotary-kjelleren litt før møtetid 

for å slå av en prat. Det sosiale samværet er viktig. 


